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POĽSKO/UKRAJINA: Poľský generál Mieczysław Benek neverí v stiahnutie ruských vojsk z
Chersonu. Benek si je istý, že Rusko chce týmto spôsobom nalákať Ukrajincov do pasce.

„Neverím ruskému ústupu z Chersonu, hoci o takomto scenári sa diskutuje už niekoľko
dní,“ hovorí generál. „Rusi tiež uviedli, že je čoraz ťažšie zásobovať jednotky
nachádzajúce sa na západnom brehu Dnepra. To môže byť pravda. Napriek tomu sa
domnievam, že máme do činenia so simulovaným ústupom. Nezabúdajte, že Rusi majú
pripravené palebné postavenia a technika ešte zostáva.“

Generál sa domnieva, že možným scenárom je čiastočný ústup a nachystanie „pascí“ – mín a
skrytých palebných pozícií.

V stredu podvečer ruský minister obrany Sergej Šojgu a vrchný veliteľ ruských jednotiek na Ukrajine
Sergej Surovikin oznámili stiahnutie jednotiek z Chersonu. Surovikin uviedol, že operácia na ústup z
pravého brehu Chersonskej oblasti by sa mala začať v blízkej budúcnosti. Ruské jednotky majú byť
rozmiestnené na ľavom brehu Dnepra a pripravovať tam obranu.

Pritom je podľa poradcu ukrajinského prezidenta Michaila Podoljaka ešte priskoro hovoriť o stiahnutí
sa Ruska z Chersonu. Zdôraznil, že takéto vyhlásenia nedávajú zmysel, kým nad Chersonom nezaveje
ukrajinská vlajka.

„Pod kamerami generál Surovikin hlásil Šojguovi, že zásobovať taký počet vojakov nie je
možné a Šojgu to akceptoval. Je to veľmi podozrivé. Domnievam sa, že Rusko chce
Ukrajincov nalákať do pasce. Otázka je, či naletia na tento trik, dúfam, že Ukrajinci majú
dosť rozumu a sami budú vedieť posúdiť, či sú na Západnom brehu Dnepra nepriateľské
palebné pozície. Dá sa predpokladať, že bez jasného pochopenia situácie Ozbrojené sily
Ukrajiny na Cherson otvorene nezaútočia. Šetria sily a pouličné boje znamenajú
obrovské straty,“ komentuje generál Benek vyhlásenie Rusov. „Oznámenie o stiahnutí
vojsk ukazuje, že Rusi využívajú všetky dostupné prostriedky a konajú podľa princípu „čo
ak Ukrajinci uveria“. Na druhej strane sa zdá, že Rusko chce ukázať, že mení metódy
vojny: vraj sa nebránime do posledného vojaka, prejavujeme flexibilitu, presúvame sa do
opevnenejších pozícií, šetríme sily. V skutočnosti neočakávam zlom.“
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